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Здоровое развитие детей имеет большое социальное значение для будущего нации. И здесь невозможно переоценить роль 
родительской заботы и внимания к здоровью своих детей. В статье на основе анализа семейного права, законодательства об 
охране здоровья раскрывается содержание всего комплекса норм, устанавливающих права и возможности родителей оказывать 
поддержку ребенку во время болезни, заботиться о нем, иметь всю информацию о течении и ходе лечения, о его возможных ис
ходах, и выявлен ряд коллизионных и нерешенных вопросов, касающихся реализации прав родителей при лечении детей. 
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The healthy development of children is of great social importance for the future of the nation. And here it is impossible to overestimate 
the role of parental care and attention to the health of their children. Based on the analysis of family law, legislation on health protection the 
article reveals the contents of the entire set of norms establishing the rights and abilities of parents to support the child during illness, take 
care of him, have all the information about the course and course of treatment, about him possible outcomes, and a number of conflict and 
unresolved issues were identified regarding the implementation of the rights of parents in the treatment of children.
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